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امام جمعه لامرد هشدار داد:

رفع هر چه سریعتر موانع چراغ های جدید روشنایی جهت نصب در بلوارها
حجت الاسلام آزاد امام جمعه لامرد گفت: مطالبه جدی شهروندان لامردی ست&#47;مسوولان استانی و شهرستانی اهتمام جدی تری نسبت به رفع

موانع چراغ های Ledخریداری شده جهت نصب در بلوارهای شهر لامرد داشته باشند.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، حجت الاسلام محمدجواد آزد امام جمعه لامرد در خطبه های این هفته این شهر صنعتی فارس ضمن
دعوت همگان به رعایت تقوای الهی اظهار کرد: در دین داری نباید ارتباط با امام را قطع کرد و قطع ارتباط با امام عاقبت به خیری را به دنبال ندارد و

باید در راه دین استحکام و پایدار بود.

حجت الاسلام آزاد گفت: اصحاب ولیعصر اگر می خواهند جز منتظران باشند باید نماز، زکات و امربه معروف و نهی از منکر را به پا دارند و نباید نسبت
به اطرافیان بی تفاوت باشند.

وی با بیان اینکه بالاترین امامی که امر به معروف کرده امام حسین(ع) است و در صحنه کربلا موضوع نماز، امربه معروف و نهی از منکر و ذکاوت نیز
صورت گرفت اظهار کرد: عزاداران حسینی اولین موضوعی که باید مدنظرشان باشد اقامه نماز است و برپایی مجالس عزای سیدالشهداء طوری باشد که

به وقت نماز لطمه ای وارد نشود و مومنین نماز را به جماعت اقامه کنند.

خطیب جمعه لامرد اظهار کرد: اگر رفتار و کردار ما امام زمانی باشد می توانیم برای جامعه الگو باشیم و باید به این مهم توجه جدی داشت و اگر امام
حسین در مقابل بنی امیه ایستادگی نمی کرد از دین خبری نبود و ما نیز باید نسبت به این موضوع حساسیت بیشتری داشته باشیم.

او با بیان این مطلب که بالاترین معروف در عالم که به دنبال ادای دین اسلام است، نظام مقدس جمهوری اسلامی ایران است خاطرنشان کرد: بالاترین
معروف نظام جمهوری اسلامی ایران است و بالاترین منکر نیز آمریکای جنایتکار می باشد.

وی ادامه داد: تاریخ نسبت به ولایت و شهدا داستان های عجیبی دارد و خط قرمز خداوند ولایت است و در هر زمانی جامعه ای نسبت به ولایت بی
حرمتی کرده همانند فتنه ۸۸ وقتی که کار به بی حرمتی نسبت سیدالشهدا کشیده شد مردم خودشان داستان این فتنه را به زیبایی جمع کردند و به آن

خاتمه دادند.

خطیب جمعه لامرد بیان کرد: تاریخ قابل تکرار است و این نیست که کسی یا کسانی بخواهند از این خطوط قرمز عبور کنند و حاج قاسم که مایه عزت
جهان اسلام و مستضعفین شده و جبهه مقاومت پایدار شده به برکت چنین شخصیت های عالی رتبه و ممتاز جهان اسلام است لهذا بی حرمتی معنایی

ندارد.

امام جمعه لامرد در بخش پایانی سخنان خود به گرمی هوای شهرستان لامرد و استفاده بهینه از مصرف آب و برق اشاره کرد و گفت: به برکت نظام
مقدس جمهوری اسلامی ایران و خدمات مخلصانه و مجاهدانه رئیس جمهور شهید آیت الله رئیسی در این سال ها شاهد خاموشی برق در این

شهرستان نبودیم و این شکرگذاری ما مردم گرمسیر را میطلبد که کمترین چیزی ست که دیدیم و شاهد بودیم.

وی افزود: گرمای ۵۰ درجه لامرد و وجود نعمت برق پایدار را باید قدردان بود و مردم نسبت به مصرف بهینه برق بویژه متولیان حسینیه ها تلاشی
مضاعف شود تا از این مرحله نیز عبور کنیم که این تلاش مردمی را می طلبد.

حجت الاسلام آزاد تاکید کرد: مجموعه مدیریت برق شهرستان به دنبال توجیه مردم جهت مصرف پایین برق و مدیریت کردن آن است اما روشنایی
معابر که شهرداری به دنبال تعویض لامپ های پرمصرف بلوارها بود متوقف شده که میطلبد مشکل فی مابین اداره برق و شهرداری هر چه سریعتر مرتفع

شود و قدم اول را خود اداره برق باید در این زمینه بردارد و بعداً مردم را متوجه مصرف بهینه برق نماید.

به گزارش محمود صابری زاده خبرنگار شهرستان های لامرد ومهر، امام جمعه لامرد، در همین زمینه افزود: بارها و بارها از مدیران استانی و شهرستانی
نسبت به رفع موانع جهت نصب لامپ های کم مصرف که در انبار دپو شده را درخواست کرده ایم و از شما مسوولین می خواهیم که در این زمینه قدمی
بردارند، زیرا سرمایه مردم بلااستفاده شده و خیابان ها از نور کافی بی بهره اند و هم اینکه اختلاف فی مابین شهرداری و اداره برق وجود دارد که باید

سریعا مرتفع شود.


